
Bilješka sa sastanka 
Hrvatskog strukovnog sindikata medicinskih sestara - medicinskih tehničara 

i uprave KBC Osijek održanog 13. travnja 2010. g. 
 

Na inicijativu Hrvatskog strukovnog sindikata medicinskih sestara - medicinskih tehničara u 
Kliničkoj bolnici Osijek, 13. travnja 2010. godine, održan je sastanak  predstavnika Sindikata: 
predsjednice Glavnog vijeća Anice Prašnjak, tajnice Sindikata Tajane Drakulić, predsjednice 
sindikalne podružnice KBC-a Marice Stanić, tajnice podružnice Evice Glibota i v.d. 
ravnatelja KBC-a Osijek Željka Vranješa te v.d. glavne sestre Tee Farkaš. Sastanku nisu 
prisustvovali, a najavljeni su: predsjednik Upravnog vijeća KBC Osijek Dragan Kovačević i 
državni tajnik Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi dr. Ante Zvonimir Golem.  

Na sastanku se razgovaralo o problemima medicinskih sestara u KBC Osijek  (pripravnici, 

fond sati, prekovremeni rad, smjenski rad, rad u turnusima, natječaj za glavnu sestru bolnice) 
s posebnim osvrtom na posljedice prestanka ugovora o radu medicinskim sestrama krajem 
2009. godine. Zbog prestanka ugovora o radu za 72 medicinske sestre broj prekovremenih sati 
znatno se povećao medicinskim sestrama koje su ostale raditi i doveo u pitanje poštivanje 
osnovnih zakonskih prava radnika (pravo na godišnji odmor od prošle godine, pravo na 
godišnji odmor za ovu godinu, zamjene za bolovanja, pravo na slobodne dane po 
Kolektivnom ugovoru i dr.) ali i kvalitetu zdravstvene zaštite i njege u bolnici.  

Nakon analize trenutnog stanja koju su prezentirali ravnatelj i glavna sestra (o mogućim 

preraspodjelama radnika unutar ustanove kako bi se pokrile kritične točke), Sindikatu je 
obećano da će u osječkoj bolnici, najkasnije do kraja lipnja, biti dodatno zaposleno 36  
medicinskih sestara sa srednjom stručnom spremom i 16 medicinskih sestara s višom 
stručnom spremom. Sukladno dogovorenom Sindikat je inzistirao da se posao ponudi prvo 
onim medicinskim sestrama koje su krajem 2009. godine ostale bez posla u bolnici jer one 
mogu odmah po stupanju na svoja radna mjesta ispuniti sve profesionalne zahtjeve.  

Kao potvrdu da će svoja obećanja i ostvariti, ravnateljstvo KBC-a Osijek napomenulo je kako 
je zahtjev za odobrenje 52 radna mjesta već poslan u Ministarstvo zdravstva.  

Predstavnici Sindikata preuzeli su obvezu da će o održanom sastanku izvijestiti državnog 
tajnika i dogovoriti slijedeći sastanak radi daljnjeg rješavanja problema.  

 

                 Tajana Drakulić, dipl.iur.   


